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KOMMUNESTYRET 

 
 

Møtedato: 21.01.2020 
Møtestad: Kommunestyresalen, Dale 
Møtetid: 10:00 - 15:00 
 
 
 
 

Møtedeltakarar: 
  

Medlemmer Parti Rolle 

Hege Eide Vik SP Ordførar 

Kjartan Haugsnes SV Varaordførar 

Thor Andersen AP Medlem 

Heidi Rongved AP Medlem 

Lisa Natalie Johnsen Lunde AP Medlem 

Ståle Kallestad Hesjedal AP Medlem 

Ole-Anders Brekkhus AP Medlem 

Anne Christin Eide AP Medlem 

Boris Groth FRP Medlem 

Erlend Hesjedal-Johannessen H Medlem 

Amalie Johnsen Lunde H Medlem 

Trond Olav Magnussen H Medlem 

Arne Normann KRF Medlem 

Ivar Rødland Bergo SP Medlem 

Line Eide Vik SP Medlem 

Renathe Vik SP Medlem 

Evy Beate Kvamme SV Medlem 

Mona Grenasberg SV Medlem 

  
  

Varamedlemmer Parti Rolle 

Karin B. Groth FRP Varamedlem 

Kim Andrè Hop Gregersen H Varamedlem 

Odd Jøran Oldervik SV Varamedlem 

  
 

Forfall Parti Møtande varamedlem 

Edvin Hesjedal H Kim Andrè Hop Gregersen 

Line Kydland SV Odd Jøran Oldervik 

Trygve Jakobsen FRP Karin B. Groth 
 

 
 



    Vaksdal kommune 
 

Andre møtande: 
Rådmann Atle Fasteland, Kommunalsjef samfunnsutvikling Helge Berset, politisk 
sekretær Lin Tove Thomassen, assisterande rådmann Åse Elin Myking 

 

 
 
 
 
 
 

Temamøte 
Prosjektleiar Gunnar Søderholm presenterte status for prosjekt E16 - Vossebana Arna - Stanghelle. 
Arkitekt/byplanleggjar Alf- Anders Langhelle (Rambøll Sweco) orienterte om status for 
stasjonsutforming ved Vaksdal og Stanghelle.  
Fagansvarleg støy Marita Sørby (Rambøll Sweco) orienterte om støyarbeidet i prosjektet. 
Dagleg leiar Hilde Magnusson orienterte om Forum Nye Bergensbanen. 
Dagleg leiar Vidar Skeie orienterte om Vaksdal Næringssenter (VNS) 
 
 
Orientering frå rådmann og ordførar 
Rådmannen orienterte om at Dale er ein av tolv stadar i Hordaland som kan vere aktuell for 
datalagringssenter. Rådmannen vil leggje fram ei sak for formannskapet til handsaming.  
Ordførar orienterte om status etter jul og det som ville koma framover. Vekeplanane for rådmann og 
ordførar er lagt ut på kommunen si nettside.  
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